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 نکونام به دنبال جایگزین سلمانی
 جـواد نکونـام که احتمـالاً امروز به ایـران برمی گردد، 
بعـد از توافـق بـا باشـگاه اسـتقلال بایـد خیلی سـریع 
اسـتارت نقـل و انتقـالات را بزنـد. اسـتقلالی ها فصـل 
قبـل در خـط دفاعی خود ثبـات لازم را نداشـتند و به 
گفتـه بسـیاری از کارشناسـان و پیشکسـوتان پاشـنه 
آشـیل تیـم در لیـگ بیسـت و سـوم اندک ضعـف آنها 
در خـط دفاعـی بـود. بـا پایـان لیـگ و نایـب قهرمانی 
آبـی پوشـان حـالا بـه نظـر می رسـد یکـی از اهـداف 
نکونـام برطـرف کـردن نقـاط ضعـف در سـمت چـپ 
خـط دفاعـی باشـد. تـا ایـن لحظـه حضـور ابوالفضـل 
جلالـی در ایـن جنـاح قطعـی اسـت امـا از آنجایـی که 
بـه نظـر می رسـد جعفـر سـلمانی در لیسـت خروجـی 
نکونام قرار دارد، سـرمربی آبی پوشـان باید به دنبال 
جایگزین او باشد تا در کنار جلالی سمت چپ خط 
دفاعی را به خوبی پوشـش داده و با قدرت بیشـتری 
خـود را آمـاده فصـل جدیـد کنـد. در کنار زکی پـور نام 

یـک مدافـع چـپ جـوان نیز مطرح شـده اسـت.
 

دستیار خارجی، اولویت نکونام
جـواد نکونـام در فصـل آتـی بی خیـال جـذب دسـتیار 
خارجـی نمی شـود. سـرمربی اسـتقلال بعـد از بازگشـت 
به کشور سرنوشت دستیار خارجی اش را روشن خواهد 
کـرد. در واقـع یکـی از مهم تریـن اهـداف جـدی او بعـد 
از روشـن شـدن تکلیفـش بـا مدیـران هلدینـگ خلیـج 
فـارس، جـذب یـک دسـتیار خارجـی اسـت؛ موضوعـی 
کـه نکونـام فصـل قبـل هم پیگیـرش بـود اما بـا توجه به 
مشکلات مالی باشگاه به سرانجام نرسید. حالا با توجه 
بـه خصوصی سـازی باشـگاه و بهتـر شـدن شـرایط مالـی 
اسـتقلال سـرمربی آبی ها به دنبال این است تا با جذب 
یک مربی خارجی که احتمالاً اسـپانیایی اسـت، بخشی 
از ضعـف فنـی اسـتقلال را در فصـل جدید برطـرف کند.
حالا باید دید بعد از توافقات نهایی نکونام با استقلال، 
او بالاخـره می توانـد ایـن فصـل دسـتیار خارجـی در کنـار 
خـود داشـته باشـد یـا همچنـان در ایـن زمینـه نـاکام 

می مانـد.
 

استقلال امیدوار به جذب آقایی پور
جـواد آقایی پـور پدیـده لیگ بیسـت و سـوم ایـن روزها 
مـورد توجـه هـر دو باشـگاه پرسـپولیس و اسـتقلال 
قـرار دارد و بـا اینکـه تیـم جدیـدش را انتخـاب نکـرده 
هـر روز دربـاره توافـق نهایـی اش بـا یکـی از ایـن دو تیـم 
خبرهایـی بـه گـوش می رسـد. اوسـمار قبـل از جدایی 
از پرسـپولیس بشـدت خواهـان جـذب ایـن بازیکـن 
بـود و بـه نظـر می رسـید همـه چیـز تمام شـده بـود. اما 
حـالا برخـلاف شـایعاتی که مبنـی بر توافـق آقایی پور با 
پرسـپولیس شـنیده می شـود، این طور به نظر می رسد 
کـه بـا جدایـی اوسـمار توافـق او بـا پرسـپولیس هـم در 
هالـه ای از ابهـام قـرار گرفتـه اسـت، بنابرایـن نکونـام 
همچنان امیدوار به جذب پدیده اسـتقلال خوزستان 
اسـت. حالا باید دیـد در روزهای آینده کدام تیم زودتر 
رضایتنامـه ایـن بازیکـن را می گیـرد تـا در کـورس نقل و 

انتقـالات رقیـب خود را پشـت سـر بگـذارد.
 

استقلال به دنبال کاهش 
محرومیت محمدی

باشـگاه اسـتقلال با ارائه دفاعیه ای خواسـتار کاهش 
محرومیـت مهرداد محمـدی خواهد شـد. از آنجایی 
کـه مسـئولان اسـتقلال بـه دنبـال تمدیـد قـرارداد 
بـا محمـدی هسـتند، بعـد از محرومیـت سـنگین 
6 جلسـه ای او از طـرف کمیتـه اسـتیناف، حـالا  و 
فرشـید سـمیعی سرپرسـت مدیرعاملی اسـتقلال به 
دنبـال رایزنـی اسـت تا بتوانـد محرومیت محمـدی را 
کاهـش دهـد. در چنیـن شـرایطی حتی اگـر محمدی 
قـراردادش را بـا اسـتقلال تمدیـد هـم بکنـد، بـا حکم 
فعلـی 6 هفتـه ابتدایـی لیـگ را از دسـت می دهـد 
بـه همیـن خاطـر درصـدد هسـتند  و اسـتقلالی ها 
هرطـور شـده بـا لایحـه دفاعی خـوب ایـن محرومیت 
را بـه حداقـل برسـانند. گفتـه می شـود لایحـه دفاعـی 
اسـتقلال منجـر بـه کاهـش 3 جلسـه ای محرومیـت 

محمـدی خواهـد شـد.

پیشنهاد سیدجلال

برای انتخاب سرمربی کارگروه 
درست کنند

مربیگـری  کلاس  حاشـیه  در  حسـینی  سـیدجلال 
درجـه یـک آسـیا دربـاره وضعیـت پرسـپولیس گفـت: 
شـرایط مثل همیشـه برای پرسـپولیس سخت است. 
مشـکلاتی پیـش آمـد امـا آقـای اوسـمار خیلـی زحمت 
کشید و تیم را قهرمان کرد. امیدوارم مدیران تصمیم 
درسـتی بگیرنـد چـون ایـن فصـل بایـد در آسـیا از حق 
ایـران دفـاع کنیـم. نمی دانـم مالـک و مدیریت جدید 

چـه تصمیمـی خواهنـد گرفت.
او در مـورد تصمیـم مدیـران باشـگاهش بـرای انتخاب 
سرمربی گفت: هنوز خودشان هم در جریان نیستند 
کـه بایـد بـا چـه کسـی مذاکـره کننـد. امیـدوارم یـک 
کارگـروه درسـت کننـد و یـک تصمیـم درسـت بگیرند. 
گفـت:  هـم  خـودش  وضعیـت  دربـاره  سـیدجلال 
متأسـفانه بـا جدایـی اوسـمار زمـان از دسـت مـی رود 
امـا امیـدوارم مدیـران تصمیـم درسـتی بگیرنـد. مـن 
هـم قـراردادی ندارم و صددرصد باعث افتخارم اسـت 
اگـر در خدمـت پرسـپولیس باشـم. کاپیتـان سـابق 
پرسپولیس در پاسخ به این سؤال که آیا تا زمان آمدن 
سـرمربی جدید مسـئولیت تیـم را قبـول خواهد کرد؟ 
گفت: تمام تلاش و تمرکزم روی این اسـت که کلاس 
مربیگـری را به خوبی بگذرانم. این تصمیمات چیزی 
نیسـت کـه اینجـا در موردش صحبت کنیـم و مطمئناً 

تصمیـم بزرگـی اسـت کـه مدیریـت بایـد بگیرد.

خبر و مصاحبه

خیلی سعی کردم اما نشد

شجاعی: در عمرم این وضعیت را ندیده بودم

آغاز مذاکره با 5 گزینه جدید خارجی شروع شد

بازی اسم و فامیل در پرسپولیس

یک جام، چهار مدعی

فینال جاماندگان لیگ برتر
مســـعود شـــجاعی ســـرمربی هـــوادار که 
در فصـــل اخیـــر هدایـــت ایـــن تیـــم را از 
اواســـط بازی ها برعهده داشـــت، در دوره 
مربیگری فوتبال درجه A آســـیا شـــرکت 
کرده اســـت. او می گویـــد: » مطمئناً این 
کلاس ها با حضور اســـاتیدی مثل آقایان، 
پورهمـــت و دلگـــرم خیلـــی به مـــا کمک 
می کند. فکـــر می کنم با توجـــه به حضور 
دوســـتان و همبازیان قدیمی می توانیم از 
گفتمانی که شـــکل می گیـــرد و تجربیات 
یکدیگـــر اســـتفاده کنیـــم. فکـــر می کنم 
کلاس خوبـــی شـــود و پربـــار باشـــد.« او 
دربـــاره مشـــکلات مالی تیمـــش این طور 
می گویـــد: »نمی خواســـتم دربـــاره تیـــم 
و مســـابقات صحبـــت کنـــم. بـــه دلیـــل 

بی انگیزگی و نداشـــتن یکسری پارامترها 
و فاکتورهـــا ایـــن اتفاقات افتـــاد. هوادار، 
تماشـــاگر و بحث مالی )پاداش مناسب( 
و انگیزه های بیرونی هم نداشـــتیم و فکر 
می کنم این موضوع بـــه بازیکنان منتقل 
شـــد. مباحث مالی عدیده ای داشتیم که 
این مســـائل به عملکرد تیـــم دامن زد. به 
دوســـتان گفتم که هیچ وقت در فوتبالم 
با این مشـــکل مواجه نشده بودم که یک 
تیم آن قدر بی انگیزه شـــود. نمی دانستم 
بایـــد چه کاری انجام بدهـــم ولی تا جایی 
که عقلـــم می رســـید، ســـعی کـــردم این 
وضعیـــت را درســـت کنـــم، ولی نشـــد.« 
شـــجاعی درباره بحث رسیدگی به تخلف 
باشـــگاه مس رفســـنجان می گویـــد: »به 

شـــخصه خیلی خوشـــحالم و امیـــدوارم 
ادامه دار باشـــد و پیگیری شـــود. همیشه 
بحث رســـیدگی به فساد شـــعار من بوده 
و ســـعی کـــردم بـــه فوتبـــال پـــاک کمک 
کنـــم. ماهیـــت فوتبال زیبا اســـت و خود 
فوتبـــال می توانـــد پدیده بزرگی باشـــد تا 
موجب خوشـــحالی مـــردم شـــود. وقتی 
این مســـائل دخیل می شـــود، از کیفیت 
و جذابیت کاسته می شـــود. این اتفاقات 
برای نســـل های جدیـــد کـــه وارد فوتبال 
می شـــوند، الگوی بدی است. خوشحال 
هســـتم که ایـــن داســـتان اتفـــاق افتاده 
و امیـــدوارم عامـــلان مشـــخص شـــوند. 
هرچند فوتبال کامل پاک نمی شـــود ولی 

شـــروع خوبی است.«

بالاخره باشگاه پرسپولیس روز چهارشنبه 
اعـــلام کـــرد کـــه اوســـمار ویـــرا بـــه دلیل 
مشـــکلات خانوادگی از پرســـپولیس جدا 
خواهـــد شـــد تـــا دوبـــاره کادر مدیریتـــی 
باشـــگاه پرســـپولیس در برزخ بازار گرفتار 
شـــده  و وضعیت نیم فصل برای آنها تکرار 
شـــود. به نظـــر می رســـد زمان کشـــتن در 
پرســـپولیس ادامه خواهد داشـــت و هنوز 
مدیریـــت و هیـــأت مدیره این باشـــگاه به 
جمع بنـــدی نهایی بـــرای تعییـــن تکلیف 

نیمکت ایـــن تیـــم نرســـیده اند. درویش 
کـــه در صحبت هایـــش بار ها اشـــاره کرده 
دلال هـــا می خواهنـــد گزینه های خـــود را 
به پرسپولیس تحمیل کنند، حالا مجبور 
اســـت دنبـــال یـــک گزینـــه جدیـــد برای 
نیمکت تیمش باشـــد و هنوز اســـتراتژی 

مشـــخصی را در پیـــش نگرفته.
شـــنیده ها حاکی از آن اســـت که باشـــگاه 
پرســـپولیس بعد از شکســـت مذاکراتش 
با اسکوچیچ، حالا ســـراغ 5 گزینه جدید 
خارجـــی رفته که دو گزینـــه ایتالیایی و دو 
گزینـــه برزیلـــی جدی تریـــن اولویت های 

درویش هســـتند.
به علاوه که برخی از پیشکســـوتان نزدیک 

به درویش به او توصیه داشـــتند تا ســـراغ 
مهـــدی تارتـــار بـــرود و بـــا او هـــم مذاکره 
کنـــد امـــا ایـــن درخواســـت بـــا مخالفت 
بانک شـــهر و هیـــأت مدیره همراه شـــده 
اســـت. بانک شـــهر که اولیـــن پنجره نقل 
و انتقالاتی خود را به عنوان مالک باشـــگاه 
پرســـپولیس تجربه می کنـــد، نمی خواهد 
با یک گزینه داخلی شـــروع بـــه کار کند و 
به درویـــش از نظر بودجـــه کمک می کند 
تـــا با یک گزینه خارجی بـــا روزمه قوی وارد 

شود. مذاکره 
این تیم کـــه بودجه 500 هـــزار دلاری برای 
تمدیـــد قـــرار داد اوســـمار کنار گذاشـــته 
بـــود، حالا احتمالاً مجبور اســـت دســـت 

به جیب شـــود و بـــرای مربی اش بیشـــتر 
هزینه کنـــد. بـــا وجود ایـــن امـــا احتمالاً 
پرســـپولیس بـــرای مربـــی اش بودجه ای 
زیـــر یک میلیون دلار در نظر گرفته اســـت 
که نتوانســـته تـــا این لحظه بـــا یک مربی 

به توافق برســـد.
بـــه عـــلاوه اســـامی مختلفـــی در فضـــای 
مجازی از جملـــه والتر ماتـــزاری، واندرلی 
لوکزامبورگـــو، آندره ســـوتیل و... پیرامون 
نیمکـــت پرســـپولیس مطـــرح می شـــود 
امـــا هنـــوز باشـــگاه پرســـپولیس واکنش 
رســـمی به آنها نشـــان نداده و سرنوشـــت 
نیمکت پرســـپولیس همچنان بلاتکلیف 

و نامشـــخص است.

بـــا توجه بـــه اینکـــه شـــنبه و یکشـــنبه در 
کشـــور های خارجی تعطیل رسمی است، 
احتمالاً روند مذاکرات پرسپولیس با یک 
وقفه روبـــه رو خواهد شـــد و البته چندین 
ستاره پرســـپولیس هم قراردادشان تمام 
شـــده و کار را بـــرای درویـــش ســـخت تر 
کرده اســـت چرا کـــه هنوز ســـرمربی این 
تیم مشـــخص نشـــده اســـت و مربی باید 
انتخـــاب کند کـــه تیم بـــا چـــه بازیکنانی 
بایـــد تمدید کنـــد یا چـــه بازیکنانـــی باید 
جذب شـــوند. ضمن اینکه پرســـپولیس 
زمـــان کمـــی تا آغـــاز اولین بـــازی در لیگ 
نخبـــگان دارد و همیـــن موضـــوع اهمیت 
انتخاب ســـرمربی را دو چنـــدان می کند.

بیست وســـومین دوره لیگ برتر فوتبال 
با همـــه اتفاقاتـــش به پایان رســـید ولی 
رقابت هنوز برای برخـــی تیم ها به پایان 

نرسیده است.
مـــس   ، ک ا ر ا لومینیـــوم  آ ی  تیم هـــا  
رفسنجان، ســـپاهان و گل گهر سیرجان 
هنوز کارشـــان تمام نشـــده و در میدان 
جـــام حذفـــی بایـــد بـــه کارشـــان ادامه 

. هند د
 آلومینیـــوم اراک در مرحلـــه قبلی جام 
حذفی توانســـت چادرملوی اردکان را که 
حالا تیم لیگ برتری حســـاب می شـــود، 
بـــا یک گل از پیش رو بـــردارد و به مرحله 
نیمه نهایـــی برســـد. مـــس رفســـنجان 
هـــم بـــا همیـــن نتیجـــه تراکتـــور را در 

تبریـــز شکســـت داد تا حریـــف اراکی ها 
در مرحلـــه نیمه نهایـــی جـــام حذفـــی 
شـــود. گل گهـــر ســـیرجان با تـــوپ پر به 
مرحله نیمه نهایی رســـیده اســـت، این 
تیـــم در مرحلـــه قبلـــی توانســـت 5 بـــار 
دروازه هـــوادار را بـــاز کنـــد و بـــا اقتـــدار 
حریف ســـپاهان در مرحلـــه نیمه نهایی 
شـــود. امـــا ســـپاهان در مرحلـــه قبلـــی 
در رویارویـــی با ملـــوان، بـــه حداقل ها 
اکتفا کرد و تنها با یـــک گل راهی مرحله 

شـــد. نیمه نهایی 
حالا ســـپاهان تیمـــی که به واقـــع ناکام 
لیگ برتر بوده اســـت، در این مرحله به 
مصاف گل گهر ســـیرجان خواهد رفت و 
به طور حتـــم این تیم به فینـــال و حتی 

گرفتن جـــام فکر می کند. ســـپاهان اگر 
در برابـــر گل گهـــر بـــازی را واگـــذار کند، 
ممکن اســـت تغییـــرات زیـــادی در این 
تیـــم شـــاهد باشـــیم. فاصله زیـــادی تا 
فینـــال ایـــن رقابت هـــا نداریـــم، برنده 
بازی آلومینیوم اراک و مس رفســـنجان 
بـــا برنـــده بـــازی ســـپاهان و گل گهر در 
روز در  و  زود  خیلـــی  نهایـــی   مرحلـــه 
 31 خـــرداد روبـــه روی هم قـــرار خواهند 
رقابت هـــا  ایـــن  قهرمـــان  تـــا  گرفـــت 
مشـــخص شـــود. بـــه هرحال پـــای یک 
جـــام در میان اســـت و چنانچـــه یکی از 
تیم هـــا بتواند بـــه جام قهرمانی دســـت 
یابـــد، ماجراهـــای تـــازه ای را در فوتبال 

تجربـــه خواهـــد کرد.

عزیزیان: سکوت و آرامش رمز موفقیت است

حواشی و مصاحبه ها قهرمانی را از استقلال گرفت
نامجو مطلق: چرا فوتبال ما هنوز درگیر مسائل پیش پا افتاده است

با همه مربیان مثل کی روش برخورد شود

از نگاه ســـعید عزیزیان، مربی ســـابق 
دروازه بان هـــای اســـتقلال حواشـــی و 
مصاحبه هـــا موجـــب شـــد قهرمانی از 
دســـت ایـــن باشـــگاه بپـــرد. عزیزیان 
پیرامـــون اســـتقلال و اتفاقـــات فصل 
قبـــل صحبت هایی بـــه زبان مـــی آورد 

که جالـــب توجه اســـت.
 

بلافاصله بعد از پایان لیگ برتر، 
لیست تیم ملی اعلام شد که حسین 

حسینی با وجود اینکه بهترین 
عملکرد را داشت، در لیست نهایی 

جایی نداشت. نظرتان در این 
خصوص چیست؟

ابتـــدا بایـــد بگویـــم بازی های اخیـــر تیم 

ملـــی چنگی بـــه دل نزد امـــا در خصوص 
عدم دعوت حسین حسینی باید بگویم، 
در اینکه بیرانوند شـــماره یک ایران است 
شـــکی وجود نـــدارد اما ایشـــان بـــه دلیل 
فشـــردگی بازی ها دچار خســـتگی روحی 
شـــده و فکـــرش خســـته اســـت. همین 
موضوع باعث شد تا نوســـان در عملکرد 
او بـــه وجـــود بیایـــد و امیـــر قلعه نویی در 
بـــازی آخـــر مقابـــل هنگ کنـــگ، پیـــام 
نیازمنـــد را درون دروازه قـــرار دهـــد؛ پیام 
هـــم از گلر هـــای خوب ایـــران اســـت اما 
در دیـــدار آخـــر پیام هـــم دو گل بد خورد. 
در نهایـــت فکـــر می کنم سیدحســـین از 
نظـــر فوتبالـــی بـــا حضـــورش در تیم ملی 
می توانســـت بـــه تیم کمک کنـــد که حالا 
بـــه هـــر دلیلـــی توســـط آقـــای قلعه نویی 

دعوت نشـــد.
 

استقلال این فصل در لحظه آخر جام 
قهرمانی را از دست داد. به نظرتان 

علت اصلی این موضوع چه بود؟
یکی از دلایـــل اصلی این موضـــوع تمرکز 
بیشـــتر بازیکنان و مربیان پرســـپولیس 
روی کار خـــود بـــود. بازیکنـــان و مربیان 
ایـــن تیـــم کمتـــر در رســـانه ها مشـــغول 
مصاحبـــه بودند و همیـــن موضوع باعث 
شـــد تا لحظـــه آخـــر روی کار خودشـــان 

تمرکـــز کنند؛ در نهایت هم توانســـتند از 
لغزش اســـتقلال مقابل نساجی استفاده 
کننـــد و صدرنشـــین لیـــگ برتر شـــوند. 
اســـتقلالی ها برخـــلاف پرسپولیســـی ها 
عمـــل کردنـــد. از روز اول در رســـانه ها 
مشـــغول علنـــی کـــردن جنـــگ داخلـــی 
بودنـــد در حالی که اخبار درونی باشـــگاه 
پرســـپولیس به هیـــچ عنوان بـــه بیرون 
درز پیـــدا نمی کـــرد و مشـــکلات را درون 

خودشـــان حـــل می کردند.
برخی معتقدند نکونام نباید از اول 

فصل وارد برخی حواشی می شد.
از روز اول کـــه آقای نکونـــام، هدایت این 
تیـــم را به عهـــده گرفت، به طـــور مداوم 
از موضوعات مختلف شـــکایت داشت و 
این مســـائل باعث شـــد تا در بحث فنی 
تمرکزش را از دست بدهد. بالاخره جواد 
نکونام از شـــرایط استقلال خبر داشت و 
می دانســـت در این تیم مشـــکلات مالی 
بـــه وجود می آیـــد، تمام لیســـت مربیان 
جذب نمی شـــود و امثالهم اما وقتی شما 
مســـئولیتی را قبول می کنید، نمی توانید 
از زیر بارش شـــانه خالی کنید؛ استقلال 
تیم بزرگی اســـت و قهرمانی می خواهد. 
اگـــر اســـتقلال مقابل نســـاجی مســـاوی 
می توانســـت  راحتـــی  بـــه   نمی کـــرد، 

قهرمان شود.

مجیـــد نامجومطلق دربـــاره آخرین 
بـــا  بـــازی  تیـــم ملـــی و  وضعیـــت 
ازبکســـتان این جمـــلات را به زبان 
آورده اســـت: »ما تیم بـــدی نداریم 
خوبـــی  برنامه ریـــزی  چـــون  امـــا 
نداریـــم کارمان ســـخت می شـــود. 
مثـــلاً همیـــن ازبکســـتان تـــا پنـــج 
ســـال پیـــش کجـــا بـــود امـــا حالا 
ببینید کجاســـت، تیمـــی که می آید 
و از مـــا راحـــت در ورزشـــگاه آزادی 
مســـاوی می گیـــرد و بـــه کشـــورش 

بـــاز می گـــردد.«
 مطلق ادامـــه داد: »آینده تیم ملی 
مـــا نیـــاز بـــه جوانگرایـــی دارد امـــا 
باید قلعه نویی را هـــم درک کنیم و 
بدانیم کـــه نیاز به زمان و ســـاخته 
شدن ســـاختار معیوب فوتبال مان 

داریم.
بـــه جـــام جهانـــی  بـــرای صعـــود   
هـــم باتوجـــه بـــه تعـــداد تیم هـــای 
صعودکننـــده مشـــکلی نداریـــم اما 
بـــرای نتیجه گیری در جـــام جهانی 
بایـــد ایـــن مســـائل را هـــم در نظر 
بگیریـــم که بازیکنـــان لژیونر تیمی 
مثـــل کره جنوبی در چـــه تیم هایی 
آن  در  چقـــدر  و  می کننـــد  بـــازی 
تیم هـــا تأثیرگذارند کـــه نمونه اش 

»ســـون« اســـت اما در تیـــم ملی ما 
جدا از ســـردار و طارمی لژیونرهای 
یـــی  تیم ها چـــه  ر  د ن  مـــا یگر د
هســـتند؟ بـــه همیـــن دلیـــل هـــم 
هســـت که باید دســـت به دســـت 
هـــم بدهیـــم و بـــرای فوتبال مـــان 
شـــرایط و امکانات بهتری را با توجه 
به برنامه ریزی خـــوب فراهم کنیم 
تا خـــوب نتیجه بگیریم و شـــرایط 

تغییـــر کند.« 
بازیکـــن ســـابق تیـــم ملـــی فوتبال 
در  »هرچـــه  داد:  ادامـــه  یـــران  ا
آســـیا جلوتـــر برویـــم شـــرایط برای 
مـــا ســـخت تر می شـــود و دلهـــره 
بیشـــتری بـــرای نتیجه گیـــری بـــه 
ایـــن مســـأله ای  وجـــود می آیـــد. 
بـــرای فوتبـــال مـــا  نگران کننـــده 
اســـت.  ما بایـــد از این ایـــن خیال 
بیـــرون بیاییـــم کـــه مـــا ایرانیـــم و 

هســـتیم.  بهتریـــن 
و  کار کنیـــم  بایـــد حتمـــاً بیشـــتر 
ایرادات مـــان را برطـــرف ســـازیم. 
دیدیـــم ژاپـــن بـــه تیـــم مـــا باخت 
امـــا بعـــد از آن باختش شـــرایط را 
بررســـی کـــرده و برنامه ریـــزی لازم 
را انجـــام داد درحالی کـــه مـــا حتی 
در ســـطح ملـــی درگیر پـــرواز تیم  و 

این موضوع هســـتیم کـــه آیا وی ای 
آر بـــه فوتبال ما می آید یـــا نمی آید. 
قلعه نویـــی در دو ســـال اولـــش در 
اســـتقلال تغییراتی را به وجود آورد 
و نتیجـــه اش را هم به خوبی گرفت 
و اگـــر بخواهد در تیـــم ملی نیز این 
تغییـــرات را انجـــام دهـــد بســـتر و 

شـــرایط فراهم اســـت.«
 مطلق در نهایت خواســـتار برخورد 
یکســـان با همـــه مربیان شـــد: »ما 
زمانی کی روش را آوردیم و 8 ســـال 
هم به او فرصـــت دادیم درحالی که 
هیـــچ مقامی هم کســـب نکـــرد اما 
حالا مربی می آوریـــم که بابت یک 
نتیجه ممکن اســـت، تغییر کند.«

درحالـــی که مدیـــران فدراســـیون فوتبال 
تا به امـــروز درباره پرونده جنجالی فســـاد 
در فوتبـــال شفاف ســـازی اندکـــی انجـــام 
داده انـــد، در اقدامی عجیب، رضا جاودانی 
عضو کمیته انضباطی فدراســـیون فوتبال 
در گفت و گـــو بـــا یـــک برنامـــه اینترنتـــی 
ادعاهـــای جنجالـــی و بحث برانگیـــزی را 
مطـــرح کـــرد تـــا ابهامـــات حاکـــم بـــر این 
پرونـــده نـــزد افکارعمومی به شـــکل قابل 
توجهـــی افزایـــش یابـــد. اینکـــه اظهارات 
جادوانـــی در رابطـــه بـــا پرونـــده فســـاد بر 
اساس واقعیت اســـت یا صرفاً یک تحلیل 
شـــخصی اســـت هنوز برای اهالـــی فوتبال 
روشـــن نیســـت اما از آنجا که عضو کمیته 
انضباطـــی یکـــی از بدنـــه اجرایـــی فوتبال 
ایـــران و رکـــن قضایـــی فوتبـــال شـــناخته 
می شـــود، طبعـــاً اظهـــارات وی دارای بـــار 
حقوقی ســـنگینی بـــرای مدیریـــت فوتبال 
به حســـاب می آیـــد و اگر مدیـــران فوتبال 
توضیح شـــفافی در خصوص ایـــن پرونده 

به بهانه ادعاهای عضو کمیته انضباطی 

زیر پوست فوتبال ایران چه خبر است؟

منتشـــر نکنند مطمئناً فضـــای غبارآلود 
کنونـــی تشـــدید خواهـــد شـــد. تـــداوم 
ســـکوت مهـــدی تـــاج در مقطـــع فعلی 
نه تنها راه حل مناســـبی برای حل وفصل 
ایـــن پرونـــده جنجالـــی نیســـت بلکـــه 
مرزهای بی اعتمـــادی میان فوتبالی ها را 
به شـــکل عجیبی جابه جـــا خواهد کرد! 
امـــروز برای میلیون ها نفر این ســـؤال به 
وجود آمـــده اگر رئیـــس و اعضای هیأت 
رئیســـه فدراســـیون ادعا دارند مســـائل 

پرونده فســـاد قابـــل بیان نیســـت پس 
چطـــور رضـــا جاودانـــی با ایـــن صراحت 
از زدوبندهـــای پشـــت پـــرده، کارت بـــه 
کارت بـــرای داوران و هزار و یک داســـتان 
عجیـــب و غریـــب ســـخن می گویـــد؟! 
اگـــر جاودانـــی خـــلاف واقـــع می گویـــد 
چـــرا مدیـــران فدراســـیون بـــا او برخورد 
نمی کننـــد، امـــا اگـــر ایـــن داســـتان ها 
واقعیـــت دارد چرا تا به امـــروز هیچ یک 
از مدیران ارشـــد فدراســـیون درباره این 

اتفاقـــات صحبتـــی نکرده انـــد؟ مهـــدی 
تاج به عنـــوان نفـــر اول مدیریت فوتبال 
ایـــران باید به صراحـــت در خصوص این 
پرونـــده اظهارنظـــر کند و شفاف ســـازی 
کاملی در رابطه با ادعاهای مطرح شـــده 
از ســـوی عضـــو کمیته انضباطی داشـــته 
باشـــد تا مردم متوجه شـــوند زیر پوست 
فوتبال ایـــران چـــه می گـــذرد! آقـــای تاج 
منتظـــر شفاف ســـازی کامل و آنی شـــما 

درباره پرونده فســـاد هســـتیم!

گزارش یک

سینا حسینی
خبر نگار
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مدیران ارشد مدیران ارشد 
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اتفاقات اتفاقات 
صحبتی صحبتی 

نکرده اندنکرده اند

از 750 سکه طلا تا ماشین، آپارتمان و جادوگربازی 

افشاگری طوفانی عضو کمیته انضباطی

فســـاد در باشـــگاه مس رفســـنجان، مهم ترین ســـوژه فوتبال ایـــران در 

طـــول یک مـــاه اخیـــر بـــوده و در کانـــون توجهات قرار داشـــته اســـت. 

در ایـــن بیـــن رضـــا جاودانی، عضـــو کمیته انضباطـــی با حضـــور در یک 

برنامـــه اینترنتی در خصوص ایـــن موضوع بیان کرد: »در پرونده فســـاد 

فوتبال ایران شـــش میلیارد تومان به شـــعبده باز داده شـــد. ۷50 ســـکه 

به نمایندگی از مربی ســـابق مس رفســـنجان بین افـــراد مختلف توزیع 

شـــد. در این مورد به یک مجـــری معروف رادیو یک ماشـــین هدیه داده 

شـــد، اما همان ماشـــین اکنون گم شـــده اســـت. مبلغی هم در باشگاه 

مس گم شـــده کـــه رقمی در حـــدود 250 میلیـــون تومان اســـت.« او در 

ادامـــه صحبت های جنجالـــی اش می افزایـــد: »صحبتی وجـــود دارد که 

پنت هاوســـی برای ســـرمربی ساخته شـــده اســـت. در حوزه رسانه هم 

در شـــهرک بنفشـــه کرج ظاهـــراً خانه  و یک دســـتگاه پـــژو 2008 به یکی 

از اهالی رســـانه داده شـــده. علاوه بـــر این ماجرای دو دســـتگاه پژو 20۷ 

که بـــه دو تن از دوســـتان رســـانه ای داده بودند، مطرح اســـت. به یکی 

از تهیه کنندگان برنامه های ورزشـــی، ســـاعتی داده شـــده که حدوداً 600 

میلیون تومان بوده اســـت. ظاهراً یک واحد تجاری هم به ایشـــان داده 

شـــده که البته مـــن قبلاً اطلاع داشـــتم اما چـــون از حیطـــه وظایف ما 

خارج بود، نمی توانســـتم کاری انجـــام بدهم.«

جاودانـــی در ادامـــه بیان داشـــت: »بحث فراتـــر از خرید یک ماشـــین، 

یـــک قطعـــه زمین و یـــک آپارتمان اســـت و خانـــه و آپارتمان در قشـــم و 

کیش اهـــدا کردنـــد. هفتاد میلیـــارد تومان برای ســـاخت ورزشـــگاه به 

یکی از مســـئولان ســـازمان لیگ رشـــوه داده شـــده که از طریق بستگان 

نزدیـــک چند داور بـــرای این داوران پـــول دریافت کرد. چهارصد ســـکه 

بـــرای قضـــات در ســـه صرافـــی بـــه دلار تبدیل شـــد. عروس هـــای داور 

شـــماره حســـاب داشـــتند و ارزهـــا را تبدیل می کردنـــد، در واقع از ســـه 

صرافـــی ســـکه ها را بـــه دلار و یـــورو تبدیـــل کردنـــد. پـــای ســـکه، دلار و 

مدیران فدراســـیون در میان اســـت. از سهیل مهدی شـــنیدم که گفته 

مشـــاور می خواهند اما طبـــق اصل ۷2 اعضای فدراســـیون نباید چنین 

ســـمت هایی داشـــته باشند.«

محمدرضا رحیم پور
خبر نگار


